
De Canadese sphynx is een fundamenteel gezond ras, waarvoor in Nederland al tientallen jaren veel werk 
wordt verzet. Sommige overkoepelende organisaties hebben het fokken van zogenaamde hybriden, elf, 
bambino, enz. toegestaan, wat de reputatie van het oorspronkelijke ras heeft verpest. 

Het ontbreken van een snor en het ontbreken van haar is geen probleem voor binnenkatten. Ik zie vooral 
het probleem dat elke kat, ongeacht ras, in het wild wordt vrijgelaten 

Bovendien getuigt het ontkennen van een ras, zonder onpartijdig onderzoek en feitelijke informatie dat het 
ras in kwestie aan haarloosheid lijdt, van tamelijk willekeur en zelfs onderdrukking. 

In Finland is het verboden om katten zonder toezicht los te laten. Onze sfinxen en andere katten gaan naar 
buiten, in buitentuinen of in harnassen. Alleen stal- of stalkatten zijn vrij en raskatten worden voor deze 
klussen niet ingezet 

Ik zie dus geen reden om het fokken of houden van sfinxen (Canadese sfinx) als huisdier in Nederland te 
verbieden 

 

In Finland is een gezondheidsonderzoek onder katten uitgevoerd, waaruit blijkt dat de sfinx als ras niet 
zieker is dan welk ander kattenras dan ook. Ruim 8.000 katten namen deel aan het onderzoek. Hieronder 
vindt u een link naar de publicatie 

Health and Behavioral Survey of over 8000 Finnish Cats 

 

https://www.frontiersin.org/articles/10.3389/fvets.2016.00070/full


